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z sesji Rady I'liejskiej v Jqdrzejovie odbybej u dniu JO hrietnia 261 roku

w sali vielofurkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejovie.

A d .  1 .

Przewodnicz4ca Rady - Teresa Szwach o godzinie 9@ otrarla obrady

X)OüI sesji Rady Miejskiej w Jqdrze¡oyie.

&rady rozpczqto i pnry obecno6ci na sali obrad 25 radnych, na stan 28 radnych,

co stanowi 8,3 fr ogólu Rady.

Przewodnie"4"a Rady powitata przybytych na sesjq: Fosla rn Sejn RP -

Zofig Grzebisz Nowick4, Posta na Sejm RP - ttiroslawa Pavlaka, Radnych Sejmiku

Samorzqdovego Hojewództra fuiqtotrzyskiego: Alfreda Bialego i Zdzislana Sqdka,

Dyretctoróv Zespolóu Placóvek O3viatorrych w Lysakowie i w Piaskach, przedstawiciell

partii i stronnictw politycutych, soltysór i przewodniczqcych rad soteckich,

przedstawicieli prasy; poritala róvr¡ie2: Radnych, &rrnistrza Henryka Michalkievicza,

Zastqpcq B.rmistrza l{aldemara YoZniaka, kierouników jednostek organizacyjnych

Sriny oraz vszystkich przybylych na dzisiejsze obrady.

Przevodnic"4¿c:r. Rady zgtosita kandydaturq radnej El2biety Hi6niewskiej

na sekretarza obrad; radnra Yi6nier¡ska vyrazila zgde.

Sekretarzem obrad r*ybrano jednogto6nie radnq El2bi etg t{i 6nievskq.

Ad. 2.

l{a sesji w dniu 29 narca 2O1 rolEu nieobecni byli:

radr¡a Anna Szlgk, radny Andrzej Slu2alec i radny l"farian Córalski.

Dnie nieobecno6ci zostaly usprauiedlirione; jedna nie zostala usprawiedliyiona.

_ Ad.  l .

Radny Rlrszard Pacanovski unosi o skreÉlenie z porzqdku obrad prnlrtóv

8 i 9. Radny swój rmiosek uzasadnit brakien podpisu radcy praurpgo na projektach

uchwal. lüale2y sig zas¡¿¡ey1é czy jest sens glosorraó co6, co nie m r'-asadnienia

prauneSo. Prardo@obnie na projecie uchwaly ryf @pis radcy vraz z adnotacjq

o konieczno6ci jawnego glosowania sprawy reorganizacji szkó}, jednak y materialach

radni otrz¡rnali projekt bz v/ut adnotacji.

Radny prosi o poddanie nniosku pod glosonanie.

h¡rmistrz Henryk l¡lichatkiericz y imieniu 7-arz4du ]fiejskiego ynosi

o wprovadzenie do porzqdku obrad purütu 7 A "Lbhnala aieniqjq€ uchvalq w spravie

ustalenia wysokoÉci stawek oplaty targovej, sposob.r jej poboru, okre6lenia

inkasentów i wynagrodzenia za pobór tej oplaty".

Rrrmistrz I'lichalkievicz nyja6nil radnemu Pacanovskierm, 2e adnotacja radcy
praunego dotyczyla sposobr glosorania a nie uchvaly. Nikt z czlonków TarzEdu
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Miejskiego nie jest przeciuny glosoraniu javnemu. Cala sprau€¡ wynika stqd, 2e

sE drra rodzqje Statutu fuiny: w jednym jest zapis móuiqcy, 2e v uzasadnionych

prz¡rpadkach Rada mo2e glosovaó tq¡ie, - v drugim Statucie, opublikonanym

w Dzienniku Urzgdon¡m Yojevództwa SuiqtoXrzyskiego, takiego zapisu nie ma.

Statut byl opublikowany v 1% roku; dzlls noLe'my tylko przJrpuszczaé, jak tn

siq stalo.

Radny Ryszard Pacanowski vvafu., 2e licz4 siq fakty: radni w naterialach

otrzynaLi projelct uchrraly bez paraflci radcy.

Przer*odniczqea Rady rryjaÉnila, 2e dysponuje projekten uchwaly

z adnotacjq radcy, o konieczno5ci jawnego gtosovania. Uy to nie uystarczy?

B¡rnistrz l¡fichalkiewicz przyponina., 2e radca nie vrpsi urag do uchraly

ale do sposobu gtosovania; sprave vvai;- za wyja6nionq.

Radr¡a E\ra Ptaszr¡ik rór¡nie| vva?a spraye za wyja3niorq, ale ze strony

PrzewodniczEcej. Faktem jest, 2e radni otrzymali projelrby uchval bez podpisu

radcy, a h:rnistrz powinien dopilnowaó, abV ten podpis widnial @ ka2dyn

projekten uchwaly jaki radni otrzymajq.

Radr¡a Urszula Piasecka ur¡osi o zmiane kolejnoÉci pun¡ctóv 10 i 11 v ten

sposób, by punkt 11 stat siq punktem 10, a punkt 10 - punlctem 11.

lüastqpnie przystq¡rior¡o do glosovania vnioskós dotyczqcych zmi¿¡1 w porzqdku

obrad; wyniki vyglqdaly nast4ruJqco:

wniosek Radnego Ryszarda Facanowskiego:

przeciv 1A

vstrzymalo siq 1

,/túniosek nie zostal prz'¡igty/.

rmiosek B¡rmistrza Fbnryka Hichalkíewicza - przyjgto jednogto6nie.

vniosek Radnej Urszuli Piaseckiej - przyjqto jednogloÉnie.

Rada t{iejska v Jqdrzejovie przyjq}a porzqdek obrad nastg¡rujqcq ifo6ciq g}osów:

przeciw - 4

wstrzynalo sig - O

hrzqdek obrad:

1. Obwarcie sesji, stwierdzenie quorum, povolanie sekretarza obrad.

2. Usprawiedlivienie nieobecno6ci radnych na sesji v dniu 29 r¡arca 2O1 roku.

1. Przyjqc.ie porzqdku obrad.

4. PrzyTp,ie protokolu z poprzedniej sesji.

5. Interpelacje i wolne wniostri radnych.

6. Infornncja o praay Tarz4du Fliejskiego miqdzy sesjami.

n
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7. Informacja o realizacji uchwat poQqtych r¡a ostatniej sesji.

7.A. Lbhvala zmienidqca uchvalq w sprawie ustalenia r,rysoko6ci stawek oplaty

targowej, sposobr"r jej poboru, okre6lenia inkasentów i wynagrodzenia za pobór

tej oplaty.

8. uchr¡ala u spravie obni2enia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstavowej

przy Zesple Placóyek O6wiator*ych w Lysakovie.

9. tlchvala u sprauie obni2enia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej

przy Zespole Placóvek Gwiatorrych w PÍaskach.

10. Infomncja o pracy Komisji &rdZetu, Gospodarki i Mienia.

11. Uchvala u sprawie przyjqcia sprawozdania z v¡rironania buúZetu llliasta i fuiny

Jqdrzejóv za rok M oraz r¡dzielenia absolutoritm Zarzqdovi Miejskienu

w Jqdrzejovie.

12. Aktualna sybuacja w stuZbie zdrovia r¡a terenie miasta i gniny.

1J. Sprasozdanie z dzíaLalno3ci Tarz4du hrdynkóv Hieszkalnych.

14. Uchwala v sprawie povolania komisji kor¡kursowej dla wylonienia kardydata

na stanowisko dlmelcbora Gimr¡azjrm Nr 1 v Jgdrzejonie.

15. LJchwala r sprawie powolania konisji konkursovej dla rytonienia kanfydata

na stanovisko dyrelctora Gi-wlazjtm Nr 2 tr Jqdrzejovie.

16. tbhnala v sprawie ponotania kmisji konkursowej dla rrylonienia kandydata

rra stanot¡isko dyrelrbora Szkoly Podstayoyej u tlqgleñcu.

17. Uchrata v spravie oplat za 6siadczenia przedszkoli publicztrych prouadzonych

Przaz *¡nQ Jqdrzejóv.

18. Uchvala w spravie wydania qpinii dotycz4cej zmiany razl.ry urzqdowej rsi
'rl-ysaków - Dziadówkitr na ilLysaków II" w Sinie Jqdrzejór.

19. tf,chrala v spravie przeznaczenia do sprzedaZy v drodze przetargu publicznego

nieruchomo6ci Xomunalnej poto2onej w obr. Of miasta Jgdrzejoua.

20. i.bhsala w spravie zbycia v drodze przetargu akcji gniny w lirles Bankr]

SviqtoXrzyskin S.A. s Kielcach.

21. Llchrala w spravie ustalenia oplat za dostarczanie wody i odproradzanie

6ciekóv przez Zak}ad hlodociqgóv i Kanalizacji w Jqdrzejowie.

22. {..f,chnala zmieniqjqca rrchrratq W X/6/9 Rady Hiejskiej w Jqdrzejovie z dnia

8 czervea.198 roku w spravie oplat za, przejazdy 6rodkani koüunikacji miejskiej.

2f. Odpoyiedzi na interpelacje.

24. Sprawy r6ine.

25. Zanúsúqcie obrad"

Ad.  4.

Nie zgtoszono urag do protokolu z poprzedniej sesji v zwiq?ku z czw

zostal przyjqty-
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Ad.  5.

Radny Czeslaw Blicharski sklada wr¡iosek o ograniczenie prqdko6ci na ul. Dmovskiego

od SP Nr J do skrzyZowania z ul. 11 Listopada - do 40 h/h, na ul. 11 Listopada

d sbzyhorania z ul. howskiego i Barbary, do viaduktu - do 40 lln./h, na ul.

11 Listopada d u/u skrzyZowania w kierunku niasta - do 5O lm/h.

Radna Urszula Piasecka zuraca uuage na stan niejskich przydroinych rovów, które

sq niedroitre, czaffi zaorane, i nie pelniq snych funkcji. Nielrtórzy nieszkañcy

z t-ego powodu uqjq w piwnicach srych dmóv po pól metra vdy.

Radna E\la Ptasznik sktada vr¡iosek do Kmisji Rewizyjnej o przeprowadzenie

kontroli I'tlys5piska Smiecit' v zwiq.zku z pismen nleszkañcór dotyczqclm przpozn

Smieci spoa naszej gniny.

Radnv Rvszard Facanovstri v níry)na z abserrcjq radcy prawnego na sesjach - pyta,

czy komu.6 zaLeLry na tlm ab5l radca nie byla obecna?

Radnv Ryszard Pacanoyski plrta co dalej z obsodniq. JO. 04. 01. mija termin

r.ykup gruntów. hrdova obrodnicy to szansa dla miasta i bezrobotnych oraz dla

ekologii i Srodowiska.

Radny Ryszard Facanovski sktada yniosek o nu¡rprorranie stron v rnterialach na sesig'

co ulatui pracq radnlrm i spravi, 2e materialy bqdq przejrzyste.

Radny Ryszard Facanorski pyta, co stao siq ze slupami ogloszenior¡ymi, które

znilcrqty w sobotq.

Radnv Rvszard Facanouski sklada wniosek o wprovadzenie bezplatnych przejazdów

6rodleni komunikacji niejskiej dla osób, lctóre ukorlczyly 7A-ty rok 2ycia.

t{iceprzewodniczAcy Rady - Teofil Sek przyponina, 2e v ubieglym roku sk}adat

rmiosek o odwodnienie royóv i pobocza drogi od Czarrrocic do lÉcina. Na odcinku

okolo JO metrów droga jest zalarn i nieprzejezdna.

Radna Janir¡a Szreniaya sktada wniosek, by Konisja Rxl2etu nie opiniorala przydziatu

mieszkañ, ponievaZ opinia komisji nie jest brana pod uuagg.

Radna Janina Szrerram pyta do kogo na sig zwróció o przytr:ocenie do pierwotnego

stanu ul. Kopernika, po napravie karralizacji. Dotychczasowe monity v tej

sprauie nie pomogty.

Sottvs wsi Borki - Fan BaryIski prosi, aby przy drodze w Piaskach na nZawodziur

prryci$, drzem i zrobió 2ynoplot, poniewaZ z powodu zacienienia droga ta jest

zavsze mokra.

Ad. 6.

&:ruistrz Henryk l¡tichatkieyicz untp}lil inforuncjg o pracy 7-arz4du

trliejskiego, który:

1. Spotkal siq z dyrektorani PPKS v sprawie cen biletów; ar¡alizoual tq sprawq.

2. Rozpatrzyl pisnro kierownika ltysypiska Srieci w sprawie ustaLenia ceny "zgniotuf'
-  % z l -
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l. Sotkat siq z przedstawicielami mieszleírcós tysakora w sprawie szkoly.

4. Tatvierdzif aneks do arkusza organizacyjnego Gimna4jr¡n Nr 2.

5. vwazil zgodg rB przy"renu,e 4 godzin tygodniowo, naucania w domu dla

uczrria P Nr 4 wJqdrzejowie.

Oddat w u2yczenie na okres krótszy rú2 J lata lokal w SP v Brusie dla kola LZS.
Podjqf uch*atq u sprawie stosunku pracy z kierovnikien 7frZ ,t Jqdrzejorie.
Fodjqt uchwalq w sprawie porierzenia petnienia oborqzków kierovnika ZPOZ
w Jqdrzejovie Fanu Markovi Boguslavskieuu. Fan Boguslanski musi okreélió,
czy chce byó kierovnikiem ZFZ, c4 kierovnikiem Grodka Zdrowia w PrzqFtaviu.

Zapznal sig z pismem ZOZ í uyrazfi zgedg r¡a urnorzenie podatku w nysoko6ci

n 457,n ú.
LJuag do informacji o pracy 7-arz4du l{iejskiego nie vniesiono w niry,Iat z czp
zostala przyjeta.

Ad. 7.

Nie vniesiono trvag do infomacji o realizacji uchnal @jqtych na
poprzedniej sesji.

Ad. 7 A.

t{ zwiqZku z zastrze2eniami RIO v Kielcach dotyczqcyrni ttrchwaty Nr ffiI/28//O1

Rady l{iejskiej w Jqdrzejowie, radni otrzynali przed resjq projekt uchvaly zmieni4jqce.

/v za,l4czeniu do protokotu/.

Rada tliejska w Jqdrzejowie powziqta uchyalq Nr )0O(IT/6/U zmtenid€lce

rchvalq v sprauie ustalenia nysokoÉci stavek oplaty targowej, sposobu jej poboru,

okre6lenia inkasentów i wyr¡agrodzenia za pobór tej oplaty, nastg¡n¡jqcq ilo6ciq
glosóv:

? A N

przeciu 5

wstrzymalo siq O

/Uctrvata Nr )OO(II/ry/ú w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 8.

Radna Urszula Piasecka: Probler¡ vrócil barclzo szybko i jak zrykfe jesteÉuy

w posiadaniu ogroü¡rrej itoÉci materialów opisonych, nyliczeñ, statystyk, sq liczby,

tabelki, porónnania, s5mulacje... A gdzie jest dziecko ?

Ciqgle mówirny o ekonomii - szkoda, 2e dopiero teraz. dlaczego przez te vszystkie

lata, kiedy subrencja calkouicie pokryvala koszty utrzymania tej szkoly nikt nie

vsponirnt o ekononii ? l{szyscy wierryr, 2e nadry2)<a zasilata ir¡ne szkoty; a teraz ?

l{ie6 od davna reprezentowana jest przez rrriejszo6ó. Jeste6my postrzegani jako

spolecznoÉó, która tylko oczeku.ie, 24da, ale to niepranda. To ulaSnie ci ludzie

do dzi6 viele robiq spolecznie: drobne renonty sprzqtu, nalorrarrie pomieszczeñ,
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kanalizacja brxlynku szkoly, boiska, znbrivinzafi6uy siq do zakupu opatu z ulasnych

funduszy, zrerygncrdafi6úy z pieców aln:nulacyjnych.

Juz dzi's obawiam¡r sie o losy przedszkola. Mieszkaírcy vsi sq bez pracy a ich dochody

z gospodarsty staly sie ni.esanoyicie niskie. Zastanaviany sig kogo bqdzie staé

ha to, aby jego dziecko spqdzito dzieciñstwo v grupie róvie6niczej.

Osobie, która produkqje pustald placimy za vSdconanie sztuki. Inne osoby biorq

pienidze za. víedzq, szukanie rozriqañ, podejnowanie decyz.ji.

tlieszkaírcy wyriqpui4 siq z nalo2onych prrez gning i inne instytucje zot:rlviqzañ

i rczekujq troski i zainteresovania.

t{ imieniu nieszkañców chciatan prosió Pañstsa radnych o rozrage. Rodzice chcE,

aby szkola w f-ysakowie nadal isniata jako szkola z klasami I - W.

Prusimy o to, aby problemów finansovych gniny nie rozvi+yuiaó kosztem oÉwiaty,

a nlaszcza, szkoly w Lysakovie.

Radna Barbara lbzeszkonska Dzsonek prz¡ponina, 2e Szkola Podstavora

w f,ysakovie stala przed tyn problemem ju2 dra lata temu, ze rzglqdu rra stan

techniczny hxlflku. Szkola Podstawowa u Lysakovie s roku szkolnyn ñ1/m2

Iíczyé bqdzie 85 uczniów. Fo eventualnym obri2eniu stopnia organizacyjnego

trzeba bqdzie dovozió do inrnej szkoly 44 uczniów. lüa zebraniu 9 marca rodzice

opoviedzieli siq, czy poÉf4 dzieci do szltoly w Potoku cry do szkoly Nr f.

hriqkszo6ó nybrala Szkolq Podstaworq w Potoku. Konisja OÉwiaty, biorqc pod uragq gfc.

wiqkszo6ci i wzglgdy ekonmiczne, prz&loLyla sniosek Tarzq'rlovi ltiejskiemu,

czego efektem jest treÉó dzisiejszej uctrvaly.

Argumenty a, prry}.4czeniem do Potoka to:
- oszczqdnoÉci okolo 15OOm zl.
- poprawl sarurüóu nauki.
- dostg¡l do pracowni komputerowej.

- mo2lino6ó vprovadzenia nauki informatyki.
- Iiczebr¡o6ó klas: 18 - 22 osób, znyjqtkien jednego rocznika - Zl oúb.

- nauczyciele z Lysakoua bqdq mieli zagwarantovane etaty v gimnzjach - nie

tracq pracy.

- gmina zapewnia dojazd do szkoly.

- w szkole v f-ysakowie - u razie nieobni2enia stopnia organizacyjnego - v przyszlyr

roku bqdzie o 1J ucznióv mriej.

Argtrmenty Fani Piaseckiej i nroje, prosze uziEé pod uragq przy glosonaniu.

Burmistrz t{icha}kiewicz: padto pytanie: gdzie jest dziecko? Nie ma

dziecka, wydqje siq, 2e bardziej sq nauczyciele ni2 dziecko.

Bez novelizacji i podniesienia pensun do fi godzin tygodniowo, gtiny nie @olqjq

oboviqzkowi utrzyrmnia o3wiaty. Niektóre gminy podjgfy decyzjq o przekazaniu

pror*adzenia szkól pañstwu. Je2eli pañstwo tvierdzi, 2e finansr-r.je oÉviatg, to

niech jq a te fir¡anse poprouadzi. Aby nystarczyto 6rodkóv, bon o6wiatony powinien
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yynosió 2W - Jm d. hI tej chvlli wynosi okolo 21@ zl. itusimy uyÉleó y skali

gniny. hr niektórych gninach l{ojewództwa Podlaskiego BO f tx.rd¿etu pochlania

o6wiata. $prana @raZek dla rrauczycieli róvnie2 stoi pod znakiem zapytania

poniera2 s br¡d2ecie pañstrra nie na pieniqdzy.

Dyrektor Zespolu Placónek OSwiatonych v tysakovie tvierdzi, 2e tylko

17 osób opoviedzialo sig za Potokiem, pozostali zadeklarovali chqó poslania dzieci

do Szkoly Podstavove¡ Nr 5. Sprava etatóv dla nauczycieli równieZ nyglEda inaczej.

Drie panie uczqce w Szkole Podstawej w Lysakovie byty u dyrelcborów ob: gimr,azjów

i uslyszaly, 2e nie m mo2lir¡oÉci zatrudnienia ich.

Radny Ryszard Pacanorski trraZa, 2e radni rqjq przyktad Szkoly Podstawouej

r¡ Brusie. tl tym roku szkolny obni2enie stopria organizacyjnego szkoly w Lysakouie

nie przyniesie oszczqdnoSci. Sié szkót niejskich jest Zle zorganizovana: jedna

szkola pqka w szvach, a druga 6ryieci pustkani.

Pan Adam Hójcik z Lysakova uvra2a,, 2e nieszkaírcom nyrzqdzanra jest

krzywda. Spoleczno6ó viejska angaZuje siq v koszt¡r utrzSrmania szkoly.

Za lihridacjq szlcoty na wsi idzie lihridacja calego 2ycía kulturalnego na wsi,

skupiqiqcego siq vla6nie wokót szkoly.

kzewodnic"4cy rady soleckiej u Lysakouie - Dziadóukach úcrytat

pisno skierowar¡e do Przevodnicz4cej Rady i radnych Rady Miejskiej v Jqdrzejovie.

/pisno v zal1czeniu do protokotu/.

Kieroynik lfydzialu O3uiaty, Kultury i Sportu Urzqdu Miejskiego v Jqdrzejoui

Pan l¡bciej Koérnider:

Reformovanie strukturalne oÉviaty naleZy vztaé za proces ntian, który nale2y

racjornlnie doskonalió. Krer4jqc vizjg rozwoju edukacji w naszej gminie r:e.leáy

postauió zasadnicze pytania:

1. Jaka powinna byó szkola )Oil rridru ?

2. Jakie pouinny byó 6rodki fir¡ansowe przezraczorre na edukacjq.

Lpfy$ na obraz szkolnj,ctr¡a v kol-ejnych latach bgdq mialy rra2ne czynniki zewngtrzne,

do lrbórych stohla za,Liczy'cz

a) ndra¿€nE reformq systemu edr:kacji

b) sytuacjq demograficznq - liczba dzieci w otryodach

c) unarur¡koyania ekonmriczne - koszt utrzymnia placówt<i, liczba ucznióv r¡ klasie

d) geograflczrrc - odtegloSó niejsca zanieszkania uczniów od szkoty

e) lokalowe - liczba oddziatóv, stan hrtlmkóv, baza szkolna, rryposa2enie w sprzqt

i ponoce naukowe

Dane deupgraficzne na lata prryszle rrskazu.jq, 2e potrzebna jest korekta sieci

szkolnej. Sieó szkolna powinrn urzglqdniaó potrzeby nieszkañców, ale tek2e

realia ekor¡omiczr¡e, racjonalne gospodaror¿anie 6rodkami firnnsoqyni oraz istniejEcE

bazq szkolnq. Jestel*y ,a dobrq i rqdrq sieciq szkolrq, gdzie za okreÉlone

pieniqdze otrzyn'mje siq porzqdne ruauczanie. lüale2y stvierdzié, 2e Gnir¡a Jqdrzejów

nn nieekonomiznq sieó szkóL. JtrZ od trzech lat vladze sarnrzqdowe stara;jq siq
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przeprorradzió reorganizacje sieci szkolnej. Takie dzialanie w¡nmuszone jest

przez ni2 dernograficzrry, ustawq o reformie o6wiaty oraz coroczne ustalenia

Ministerstwa Edukacji i Hinisterstna Finansóv w sprauie sieci, standardów zatnrdnier

ilo6ci ucznióv w k-Lasie - szkole, a u zriq3ku z tym z przydziatem subvencji

oÉwiatovej i tzw. bonu o3wiatowego rra jednego ucznia.

Dotychcz¡s ze rzglqdu na ni2 denograficzry i r¡warunkornania ekonqniczrle przepnowadzor

restruktur5rzacjq szlcól v 7.agaju, Brusie i Yqgteñcu. Dotychczas nie zostala

zliknidovarra i:rü:e szkota, a tytko obni2ono stopieñ organizacyjny.

Jqdrzejów jest jedrq z nievielu gnin v uojewództrie, która nie zdecydowala siq

na likvidacjq placówek szkolnych. Opracorana strategia sieci szf<61 na terenie fuiny

Jqdrzejóv przyjgta pcrez Radq Fliejsk4 u ubiegtym roku zaklada, 2e ze v-zgL$6v

demograficznych, ekonooricznych i bazonych, nalezry obníZn¡'c stopieñ organizacyjny

rnstq¡rqjqcych szk6!: v Lysakowie, Piaskach, Fotoku llielkim, Jasionnie, lihrichorie

i Rakovie. Biorqc pod uragg standardy okre6lone przez lt[inistra Edukacji, a

dotyczqce ilo5ci dzieci w klasach, to na naszym terenie majq obecnie tylko trzy

szkoly odpoviednie ilo6ci dzieci. Proponr¡je siq, aby w klasach na vsi byto nie

nrriej naZ 18 uczniów a y rnieÉcie nie mriej ní2 % uczniów.

Jesieniq ubieglego roku, na uniosek radnych í Z,arz4du tiliejskiego ponovnie vzrrovita

prace konisja d/s reorganizacji sieci sztrolnej. Po zapzrarniu siq z aktualnyni

danymi denograficzrrymi dotycz4clmi ilo6ci dzieci w obwodach szkolnych, po przeprova-

dzonej anylizie ekonomicznej a wiqc kosztóy utrzymania szkól w aspekcie otrz¡nuSnrane.

subrencji i no2liwo6ci firransovych gniny, po analizie varur¡kór¡ lokalowych w

pszczegálnych szkolach oraz omósieniu sprau kadrovych a wiqc ewentualnego

zatrudnienia nauczycieli ze zreorganizorranych szkó}, Komisja zaproponoyata, aby

w roku szkolnym ñ1/2@2 obni2yó stopierl organizacyjny do kLas I - III v szkolach

w tysakovie, Rakouie, Piaskach, Jasiorurie zgodnie z prz yjet4 strategiq oraz

v l,trichowie i Potoku tfielkin. Zarz$ Miejski, biorqc @ urage w-zglqdy lokaloyo -

bazowe, ekonomiczne, demograficzne i kadroye pl'lzyj,ql etapowE forug reorganizacji

sieci szkolnej i postanoril v piervszej kolejno6ci obrtiLryá, stopieñ organizacyjny

r¡ szkole v Piaskach, Lysakowie i Fotoku tlielkir¡. I{ dnich 17 - 19 stycznia br

odbyty sig spotkania vtadz sanorzqdonych z Radani kdagogicznyni i rodzicar¡i.

Ibkich spotkañ i konsultacji, których organizatoremi byly spolecznoÉci lokalne

bylo viqcej. ICszqdzie zebrani proponwali, aby pozostawi- szkoly na obecn¡nn

pozimie organizacyjnym. ll dniu 3O stycznia 2ú1 roku Rada l{iejska w Jqdrzejowie

podjqfa uclrwaly o zamiarze obr¡i2enia stopria organizacyjnego y vt/vt szkolach.

Tre6ó uchrral zostala przeJrrazana do dyrekcji szkóf celen zapznarúa z nimi rodziców.

Lbhvaly intencyjne przeslano równie2 do Kurat¡rir.m O6r*iaty, celem nydania opinii

w tej sprawie. pan Kurator v piÁrnie z dnia 1J lutego br informqje, 2e nie wnosi

zastrzeáeñ wobec zamiaru obni2enia stopnia organizacyjnego.

Po licznych konsultacjach z nieszkañcami poszczegfilnych miejscowoÉci oraz vszystkin
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rodzicani z Lysakoya chcqcyni swoje dzÍeci daó do S r¿ Potoku i SF Nr 3 v JEdrzejowie

z inforuacji dyrektora SF w Potoku w sprawie oÉviadczeñ rodziców oraz na wniosek

Konisji OÉwiaty, z dniem Zf ureirea bc 7arz4d Miejski przygotonat dnie uchualy w sprawi

obni2enia stopnia organizacyjnego v Szkolach Fodstawowych v Lysakovie i w Piaskach.

Posel l¿liroslav Fawla\ @ziqkowal a aproszenie go na dzisiejsze

obrady. Przypourrial, 2e burmistrz móvil o refornie ofiriaty i braku Srodków

finansowych, v ntiq)ru z cqu potrzebna jest refora reforrry. Scedovanie przez

ustawq koryetencyjnE na sanorzqdy obouiqzlcu prouadzeniao6wiaty wyzrala du2e

emocje. Sámorzqdy sq z¡It¡szone do porzqdkowania sprar, z których nie nszystkie

da sig uporzqdkowaó. llqjwyz-sz5m celem reforruy poriruno byó dobro dziecka, jednak

t{ t€j clrvili no2emy móvió o jego krry,tdzie. To nie z viny dzieci nprouadzono

reformq oiriaty; to nie wina dziecí, 2e nrany ni2 denograficrry.

Przed sarcrzqdami pojawily siq zadania, które trzeba roztiryyvaÉ. Refor"ma oiriaty

wyzwolila konflikty zarávro w n4jvq¡zszych greniach wladzy jak i w sanorz4dach;

konff ikbr$e gr¡ona nauczycielskie.

Nie jest tak, 2e jak siq obni2y stopieñ organizacyjny szkoly i doyiezie dzieci

do innej to duZo siq na tym zyska: koszty dorozu dzieci trzeba pokryó - nikt nie

zrobi tngo za darmo. Peune jest, 2e dziecko nie Éjdzie do tej szkoly, gdzie

chce Rada, ale do tej gdzie @q chcieli rodeice. Rozr.unien rozgoryczenie rodziców

i nauczycieli. Problem jest bardzo ra2rry: musiry zadbaó o dobro dzieci.

Radni @q dzi6 @ejrowó decy¿je. Je6li rzqd nie dba o dobro dzieci, rry nie

przyczyrr:.ajcie sig do dzialañ przeciwko dzieckr¡.

proponqjg odczekaó jaki6 czas, mo2e s1Éuacja siq anieni...

Kierownik fuinnego Zespolu Obslugi Szlól i Przedszkoli przedstavit

koszt poszczególnych wariantów roniryañ . tfyliczenia w zalqczeniu do niniejszegp

protokolu.

Przewodnic"4ca Rady t{iejskiej Teresa Saach, o godzinie 1O4o oglosila

przerwe, która trwala do godziny 112o.

Radna Lidia Osiñska: prz¡szlo nam dziÉ podejmonaó koJ.ejrq trudrq

decy4jq. Odpowiedzialno6ó javi sig ró2nie dla rózrych osób. 2j wrea 1999 roku

cior¿iedziefiÉsy siq o problenie zadtuZenia gniny. Mialo to niejsce na posiedzeniu

Komisji O6uiaty, która jednogto6nie opowiedziai.a siq za reorgpnizacjq oÉwiaty.

Po okolo 2 miesiqcach ci sami czlonkowie Kornisji O6uiaty zdecydor*ali, 2e bqdq

bronió szkól; ci sarni rnówiq, 2e tn rrwyil uchyalacie h¡d2et.

ZarznJ I'tiejski znajdzie pieni4dze r¡a oÉsiate np. koszter¡ kanalizacji Piaski - Borki.

Padqjq nyliczenia i deklaracje mieszkaiców w sprauie ponoszenia kosztóv utrzyrnania

szk6l. l.lóvienie, 2e nam jest dobrze, niech siq rnrtwiq ci, kt6rry najq probleny -

jest nie rn niejscu. t*ly rmsimy mówió jako radni miasta i gminy poniena2 zLoLryIi'swry

6lubowanie /radrn prz¡rporniala tre6ó 6lubowania/. JeZeLi mónimy, 2e ekonomia
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nie jest wa2ra to nie ruszqjny zadnych szkót, niech wszystko zostanie po staremu.

lfyliczenia n¡rsoko6ci bonu o6wiatowego dokonali rtmtldrzejsi od nas't. tfysyfali6uy

w tej sprawie petycje do t'linisterstya O6viaty. Gdy ZrlP protestowal przecir.rko takie;

vysoko6ci subrencji - AtS stwierdzil, 2e to sprawa polityczna. Teraz siq móri,

2e tn denngogia. Nie udovadniqjny sobie kto ma racjg. Co da pozostavienie szkól

w nÍezmienionym stanie na rok ? Mamy rr.izje, strategig, a nówÍrryr o przetrnaniu.

Je6ti chcem5r przetrrraó kosztem investycji, to nie prorradfony ic}: w 2adnej miejscowo6.

Je6li macie Faírstvo prz5rzwolenie spolecze, afit do pensji nauczycieli dokladaó

kosztem np. kanalizacji - to proszq barclzo; ja takiego pczy tolenia nie mam.

Fosel Fawlak piqlmie mówit o pozostauieniu szkóI, a ja my6latan, 2e powie, i2

otrzynary dodatkowe pieniqdze - niestety nie.

Z pouodu obecnego zadtu2enia gniny kitka npokoleñtr radnych bgdzie ponosió konsek-

werrcje. Jednym z glívnych argumentóv przemawiqjqcych za podjqciem tych uchral

jest zapennienie niejsc pracy dla nauczycieli z reorganizovanych sz}':6l.

Szansa, 2e cí nauczyciele nie stracq pracy jest tylko w tym roku; w przyszloSci

rnuczryciele nogq zostaó bez pracy.

Jako r¡auczyciel ura2iam, 2e naLeáy podjqó rrchualy.

Radny Ryszard Facanowski poriedzial, 2e jego glos nie bqdzie oscyloral

wokól polityki. JeSIi politykq lqcry siq z oiriatq i dzieóni - jest to straszp.

llaidy radny povinien nieó petnq Ésiadomo6ó sluZebnej fi:nkcji v Srodor¡isku.

Przez swoje nypoviedzi nie rc,le2y prowadzió kanpanii wyborczej. Rrnkt widzenia

zale2y od punktu siedzenia - powiedzenie to spraudza sig. pokora plus obiektywizm

mogtyby zdzia}aé viele dobrego. Radny nr&,il siq z proÉbq do spoleczno6ci

tokalnych o przedstawienie dzialañ jakie mogq zaoferowaó r¡ celu dalszej egzystencjl

placówek. Fan Facanowski stwierdzit, 2e radni opozycji tej kaderrcji sq konselinrentni

Radny vvaza,2e Zeglarzy, kti,rzy ptyrq z yiatrem oraz }udzi - gum, trzeba sig

nystrzegaé.

Radna E\ra Ptasznik stvierdzila, i2 na riele dylernatóv niqarrych z oiriat¿

tJieury z czyn wigle siq obni2enie stopnia organizacyjnego szkó1.

Radr¡a prypomniaka, 2e niedar¡no r¡a konferencji Prezydent RP @pisal strategig

dla polski na 20 lat. hr tej strategii edukacja javi sig jako priorytet.

Zapoczqtkonana refor:ma oÉwiaty poszla v kierunku niezgodnym z oczekiwaniami

spoleczeñstva. jest tn przyczyrq nyra2ania przez nas ró2nycfr zdañ í opinii.

blrazem tego, 2e dziecko w refornie nie zginqlo jest obecno6ó rodzicór¡ r¡a

dzisiejszych obradach.

KiedyÉ mówito sig, 2e szkola ksztaci i nychowurje; teraz - tylko ksztalci wychowr-r.jq

rodzice. v zv-iqlm z p,*y2-szym rodzice nrajq prayo decydowaó o tym co dziecko rm

robió i gdzie rna byó. lfieu'r akie sq zalety przyj.cia do szkoly miejskiej (basen,

pracovnie kor¡puterove), rozumiejq to tak2e rodzice. Szkola wiejska to o6rodek

kultury rla vsi a nie tylko miejsce r¡atrczania.

Rodzice walcz4. o pozostawienie szkoly zdqjqc sobie spraue, 2e byó moze tyJ.ko

na rok lub dr¡a. Ja nie mogq glosowaé przeciw r¡oli spoleczno6ci lokalnych.
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D5rcektor Zespolu Placówek OÉwiatovych s Piaskach - Pani l¡laria Flak:

dec5zja, jalq dzi6 @ejm4 radni pozostanie na dlugo w parriqci dzieci i ich rodzicót¡.

Ustyszeli,6my propozycjq przetransportorania dzieci ra drugi koniecmiasta, do SF Nr J.

t{ieli6my byé vhqczeni do SP Nr 2. Y rnszej szkole przeproradzifi6rry ankietq, z które;

yynika, 2e dziecí ne chcq chodzió do innej szkoly: tu sig urodzity, tu nieszk4jQ' i t

chcq siq vcz,y6. Obecna klasa III ticzy N uczní6v. Srednia Liczba uczniów w trzech

n4jvy2szych klasach w¡rnosi 18. Sr¡br*encja na uczni.a riejskiego jest o y3 uY2sza niz

na ucznia niejskiego. Aby otrrymó tq san4 subwencjq w klasie miejskiej nusi byó

24 uczrú6vt. Do tego naIe2y doliczyó koszty dovozu dzieci. H efekcie gnina doto2y do

reorganizacji.-Czy jest sens zlikr{idowaó u Piaskach ttry klasy Po to, aby utworzyó

trzy klasy w szkole miejskiej? Fani Dyrektor podziqkorata radnej Barbarze Dzwonek

oraz Cazelcie JqQrzejowskiej za rzeteLne przedstawienie problemu.

Radna Babara Trzeszkoyska Dzr¡onek powiedziala, 2e Szkola Podstawowa

u Piaskach w roku szkolnym M1/m2 Líczy6 bqdzie % uczú6v. Dowozem, po

ewentual,n¡m obrriZeniu stopnia organizacyjnego, objqtych byloby 53 uczrlJív.

Komisja OSwiaty, na posiedzeniu y dniu 20 marca podtrzynala wniosek o znniejszenie

stopnia organizacyjnego do klas I - Iff , -'nieniqjqc obród ze Szkoly Podstawowej

Nr l, na Szkotq Podstawowq Nr 2, bowiem r¡ trakcie zebrañ vidoczr¡a byla niechqó

rodzicóv do propononanego wczeÉniej obrodu. 7arz4d Miejski przyjqt propozycjq

naszej komisji i przyotornl projekt uchwaly, którq mamy przed sobq.

Panie i Panoyie radni. l{ ciqgu tego tygodnía przybyto wiele argumentów, które

powinni6nry wziqe pod uwagq przy podejmowaniu decyzji:

1. lJ roku szkolnyn M1/m2 nie bqdzie z tybutu reorganizacji Szkoly Podstawowej

w Piaskach zadnych efektów ekonomicznych, bowien w Szkole Podstanrowej Nr 2

powstanq trzy nowe oddziaty.

2. Przeniesienie dzieci z Piaskóv spowoduje wproradzenie czqÉciowej dwuzmianowo6ci

w Szkole Podstawowej Nr 2.

J. dyrektor Szkoly Podstawowej w Piaskach zobowizala siq do takiej organizacji

prrcy szl<oly, aby rrytqczyó z zaj& dydalctyczrrych ponieszczenia nie splnia,jEce

podstavonych nyrcgów BHP.

4. Rodzice z Piasków zadeklarorali rezygnacjgz przedszkola na rzel;;z utrzyrnania

szkoty 6-klasovej.

l. l,lauczycÍele, mimo zapemienia pracy w ginnazjach, sq a utrzyuartiern szkoly,

nie baczqc na to, 2e problen reorganizacji no2e powr:oció.

Bardzo prosze o wzigcie tych argumentów pod uwage w trakcie glosonania.

Radna lhlina Baliñska v imieniu rodziców z Piasków prosi o rozva2tte

glosowanie i - ze rzglqdu na brak oszczgdno6ci w tym roku - o wstrz5runnie decyzji.

Rada liiejska w Jqdrzejowie porrzigla tJchwatq Nr )OüIf/ry|/U o obni2eniu

stopnia organizacyjnego Szkoty Podstawowej w Zespole Placówek O6wiatowych w l,ysakowi

do szkoly z klasani I - III, nastqpujqcq ilo6ciq glosów:

za, 15

przeciw B

Ístrz¡rmalo sig 2

/uchwata Nr )00ilI/ry//A1 w zalqczeniu do protokotu/.



ACl. y. t¿ -- 
Rada lliejska u Jqdrzejowié povziqla Uctrwatq Nr ffifT/ry/O1 o obni2eniu

stopn:ia organizacyjnego Szkoly Podstawowej Y Zespole Placówek Gwiatouych w Piaskach

do szkoty z klasani I - III, nastg¡ruj4c4 ifo6ci4 gtosóu:

1 '

przeciw I

vstrz¡¡mato sig 4

/Uclrlala Nr lfÍJ/JTi&/$l v zat4czel;riu do prptokolu/. 
E^

Przercdrric"-4a Rady Teresa Szyactr, o godzinie 11P ogtosila przerYe'

która trvala do godziny e15.

Fo przervie Przwodniczrya Rady udzielila glosu rodzicm z Piaskóu.

Farr Gie}2ecki powiedzia!, 2E ze rrzg}qdu ¡.la f,¡agiczr} wynik gtosovarria rodzice

przs)<az4 nedim oficjalny protest.

TbeÉé protestu zostala odcrytarn przez Faniq Giet2ectc4 i stanwi zatqcznik do

ninieJszego prrctokolu.

Fani l4atgo¡7ata Borl/ka nr1clLa si4 do rzdnych: szukacie pienigdzy, liczb,

a nie szukacie ludzi, Lrtírzy etrcq pomóc szkole i Yam. U szltotach niejskich nikt

z 116z139- nie przybije navet gn?lzia, a u nas remny robiny sami za vlasne, lub

zdob¡¡te dzieki odpoviednin dziatanim, pieniqilze.

RzSzenie to nie tylko r:rniejqtno6ó wydauania ctrdzych pieni,qdzy, to rórmie2

r-uiejqtno6ó v5¡korzystania potencjatu lttdzkiego.

Radny Ryszard Pacanowski rozwie rczgoryczenie rndzicór, L*z um2a,

2e nie m2rra cozgran::czaé szk6l na viejslcie i niejskie. Ofiarnq6ó rodziców jest

talra sana. Radny ubolewa, 2e za tq uchualq gtosovall radni, któryn sprany wsi

porinny by6 szczegíInie bliskie.

Ad. 10.

Przeuodnicz4ca Kmisji B.rd2etu, CospoAarXi i ltienia Rady lfiejskiej

u JqdrzeJovie - Fani Urszula Piasecka odcz¡rtala informcje o pmcy Kmisji'

Przryodnic"¿4ca Rady Teresa Szvactr ponitala pr:nlby}.4 utaárie na dzisiejsze

obrady Paniq Posel na Sein RP - Zofiq Grzebisz l{oriclc4.

h¡rmistrz Michalkiericz poinformoral, i.e 7.arz$ l{iejski na bie24co

analia.¡le unioslci l(misji h¡ú2etu.

Srava zggdr¡oÉci zatn¡dnienia u Urzqdzie l{iejskirn z Regulaninem Organizacyjn¡m

zostala skierorana do Kmisji Rerizyjnej i bedzie rryjaÉniana na posiedzeniu Kmisji

v üriu 9 naja br.

Je6Ii chodzi o wpnoradzenie radnych r bfqd b przr¡cqrq bylo podanie niesprawdzonyc

informcji. okre6lenie rfalsz1rwych[ to a duZo poviedziane.

gpraua Broubojni byta niejasna od pocz4tku. Jednak taLety paniqtaé' i2 móvienie

o cz¡¡m6 co jest w fazie prsjektu ulatria spraye kmlrurencii, w zviqFku z crp

dokq0 nie zapadrq w danej spravie konkrebrc decy4]e nie nórri sig o niej glo6no.
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Radna Lidia Osiñska zacytonala urlnrek napisany ttustym drukiem :
'rCzlorüovie Konisji zdq]q sobie spraue z trudnej sytuacji finansowej Gminy.

...n Radna prz5pornina, 2e na sesji bud2etowej mówiono 2e nie mo2rr,a liczyó na

dodatkoue Érodki rra o6viatq, jedriak no2erny Licryé, na dodatkowe Srodki r¡a

inwestycje. lfusiny mieó Éwiadmo6ó, 2e oÉr¡iata to te2 nasza Sina.
Widaó tu brak konsekwencji.

t{igcej urqg do Inforrtacji nie zgloszono.

4 d . 1 1 .

Przewodnic"4ca, Konisji Rewizyjnej - Pani El2bieta tli6niewska odczytata

radn¡m ¡sniosek Komi.sji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejoyie o udzielenie

absolutorium 2hrz4dowi l.liejskiemu n JqQrzejowie. Fani tliéniewska dodala, 2e

Vw wniosek Komisja Rewizyjr,ra przyjgla 4 glosami za í 1 przeciw.

llastq¡rnie Pani Wi6niewska odczytata tlchwalq Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby

Obrachr¡nkovej w Kielcach w sprauie opinii o sniosku Konisji RewÍzyjnej dotyczqcym

udzielenia absolutorir¡m Tarz4doví I'tiejskianu w Jgdrzejowie za 2@ rok.

Radny Ryszard Facanowski trwa2:a, 2e d*yzja RfO nie mo2e byó inna,

ponievaZ otrz¡mala r¿niosek od Komisji Revizyjnej, która jest zdominor¡ana przez

koalicjg. hlpik glosouania 4 : 1 mówi san za siebie.

Radny ura2a, 2e w projekcie uchwaly n sprawie przyjqcia sprawozdania i udzi.elenia

absolutorium, w $ 2 posinien byó zapis udziela/nie udziela.

Jasne jest, 2e absolutorium w tej kadencji musi byó uchnalone, poniewa2 koalicja

stanowi vigkszo6ó w Radzie.

h¡rnistrz liiichalkier¡icz zuraea uwage na falrt, 2e bxl2et roku 2OOO

zostal zrealizovany v 9,Q1 %. Dla poróvnania v 1W rpku zrealizowano bud2et

\¡ %,85 fr.
Lbhvaly przygotovqje sig wedlug okre6lonych uzorfu.

&id2et przygotowr-r.je siq w oparciu o planowane wptyny z br¡clzetu pañstwa. Konsekwencjq

pomylek bylo nieotrz¡manie przez gmang 6mm zl, co przeszto na zobowiqzanía.

U styczniu br róunie2 dostali&ny mniej ni2 zaplanonano. Niedotrzyrnanie zobviqzaít

powodr-r.le trudno6ci z realizacjq planu budZetovego. Sytuacja bgdzie jeszcze

trudniejsza: kasa rzqdowa jest w impasie. U kr¡ietniu deficyt b"rcl2etu pañstwa

osiqgnie ú %. Azttacza to rrriej pieniqdy dla gnin.

lüa dzieñ J1 grudnia 2ffi roku zadluZenie gminy wynosilo 1JÚ51 525 zl z czega

kredyby - 11C62 W zl. Zobviryartia gminy z tybutu zaciqgniqtych kredyLów

w okresie od XII 19t8r do XII 2O0O r vynosily 14ú1OOO plus odsetki.

Iknalizacja w Sudole, modernizacja kotlowni, to zalegle kredyty. Trzeba wróció

do historii. Inwestycje: oczyszczalnia i basen to potqae obciqlenie dla bud2etu.

tla doniar zlego - mimo umów - nie wyviq?al siq ze zobvtiq?añ PFROI.¡.

Inwestycje kosztujq, a dlugi trzeba splacaó, wiqc je6ti mówiy o zadluzeniu

to mówimy równieZ o przeszlo6ci. Jednak -aby pronadzió inwestycje- trzeba zaciqgaé
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kredyty, noiaa natomiast dyskutowaó nad ich trafno6ciq. DziqEi kredytom udalo sig

zrealizowaó duZe inwestycje.

lble2y pamiqtaó o tyn, 2e b¡d2et wspólnie uchwalamy i wspólnie realizujerry.

Szanqjg opozycjq; jej prawem jest krytyka.

Radny Wieslaw $¡tek stan¡ia wniosek o wprowadzenie glosowania t4jnego.

&rmistrz l,Lichalkiewícz vyjaÉnia, 2e níe jest to mo2liwe, poniewaZ

przepisy na to nie pozwal4jE.

Radna El2bieta tli6niewska zac5rtowala urywek artykutu w czasopiSnie

"lrlspólnotaf' ¡asno mówiqcy, 2e uchwalq absolutoryjnq trzeba podejnowaó w glosowaniu

jawnym.

tJ zwiqAku z pvyilsz.lm radny lfieslaw Sr¡lek nycofal suój uniosek.

Rada Miejska r¡ Jqdrzejowie povziqla Ltchvatg Nr )OüIUry/U

w sprawie przyjgcia spravozdania z wykonania br¡d2etu Ftiasta i'&riny Jgdrzejów

za M rok oraz udzielenia absolutorirm Zar-dovi Miejskiemu v Jqdrzejowie,

nastqpujqcq iloSciE gtosów:

7A

przeciv

wstrzynalo siq

/uchvala Nr )OüII/ry/A v zalqczeniu

Ad.  12.

Kierownik lhrek Boguslanski uzupetnit inforuacjq o sytuacji v Takladzie

Pods.tawowej @ieiri Zrovotnej , zavart4 u rnteriatach na sesjq:

poriedzial, 2e ustanra grarantqje pracounikom sluZby zdroria wyplatg podr4Éek,

a1e nie precyzqje kto rn przel<aza6, Srodki na @w5Éki. Zadanien tym sq obarczeni

kieroniricy zaktadów. V 7rc2 dotychczas v¡placono @wlÉki w vysoko6ciz 2fl ú

dla pielggniarek i 2OO d dla pozostalych pracowników,liczqc r¡ia to í2 zrejdzie

siq lcto3, kto sfinansuje te @nyzki. Kieroynik ma rndziejq, 2e w nnJu lub czerycu

dojdzie do rozmós z Kasarni ühorych i umorry @q renegocjovane. Pozwoliloby to

choó w czq6ci sfinansor¡aó pocivyz-tci dla pracownlkív Zñ2.

Przewodnic"4ca Rady Teresa Szvach poparla kierovnika Boguslawskiego;

zwrócita równi.e¿ uuage na fakt, ze podw¡¡Zki dotyczq tylko zaktadón publicznych,

a wprowadzone zostaty po podpisaniu umór¡ z Kasami Chorych. Jest to dor¡odem na

nierówne traktowanie zakladór' opieki zdrowotnej.

iJwag do inforrnacji o sybuacji w ZWZ nie zgtoszono.

lüastqpnie zabrala gtos Pqni Poset na SeJm RP Zofia Grzebisz l,lovicka,

która @ziqkowala n zaproszenie i przeprosila za, to, 2e nie nrogta uczestniczyó

w obradach od poczqtku.

1B

4

1
do protokolu/.
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Pani Poset powiedziala, 2e lei4 jej na sercu sprawy Jqdrzejorra, lrtóry odwiedza,

a tak2e wspiera wtadze miasta i powiatu. Bardzo r¡artui siq tyn, 2e hamorane sq

inicjatywy utLadz lokalnych przez trudnq sytuacje krqju. Ma jednak nadziejq, 2e

wsp6lny wysilek utoruje drogq ku lepszej organizacji zycia spoleczeñstva.

Sprany szkól se jej szczegfilnie bliskie, ponierra'2 yiele sd<61 na tym terenie

powstato dziqki jej staraniom przez pozyskiwanie 6rodków dla oÉwiaty.

Serce peka z bó1u jeÉli rrydfu2a siq droga dziecka viejskiego do szkoty, a iiadne

starania nie pomaga¡q. Cieszy siq, 2e vLadze Jqdrzejora nie tikwidowali szk6l,

tylko obnizali stopieñ organizacyjny. Rózrica w poziomie edukacji na wsi i w riie6cie

jest zastrasz4jqca."Pochodzq z biednej rodziny z regionu @laskiego. Dziqki

edukacji mo2eny wiqcej snieSé w spoteczeñstco. &lukacja powinrn byó prioryteten.

DIa nas integracja z Dropq oznacza lepsze sunse rozwoju i pracy; stqd potrzeba

edukacji. H planie aktywizacji obszaróv wiejskich edukacja jest rn pierwszSm

miejscu, w unowie z Banlciem Swiatowym opierr4jqce j ra 12 nln $ - rósnie2.

Upatrujq v tym kolejnej szansy. Zadanie edukacji musi nieó stworzone finansowe

i prawne rrarunki realizacji.

Gratulqjq Fañstuu tego co udalo sig zrobió w tych trudnych yarunkach.

lvlkonanie bud2etu w 99,ü É to rryjqtkowe osiqgniqcie. &rd2et pañstwa jest bardzo

obciqlony. M tym, 2e jest deficyb i Zle policzono pieniC.s ucierpialy glównie

sanorzqdy. W czrartek pytalam, kiedy Urzqdy pracy otrzym4jq zalegle 6rodki,

zagnarantovane przez ltinisterstr*o Finansów. Otrzymatan odpowíed.z, 2e do koáca

czerwca. JeÉli tak sig stanie bgdzie rno2rr,a choó czgÉciowo rozwiqaé, problem

prac publicznych, szkolenia mlodocianych czy skladki na ubezpieczenie zdrowotne.

tfyzwania sq ogro{nne. g€dg wspieraó wysilki Pañst¡¡a; myÉtQ, 2e wspieranie,

zrozrxrienie, podpoviadanie, púze. Gdy Przerodnic4€ Rady Hiejskiej Teresa

Szvach zko2yla rrriosek o Sotacjq dla szpitaLa, zadzv,orrrla do rr¡ie. t/spieralam

jak mogtam i udalo sig. Trzeba szukaó sposobów aby wptyr*alo wiqcej 6rdków oraz

by nie uciekaly. Importujemy bezrobocie przez irnport produktóv 2yrno6cionych;

musimy szukaó sposobów, aby nie wprorradzaó na n¿rsz rynek zachodnich produktów,

lcbóre ze rrzglqdu na to iz sq dotowane - sq tañsze.

Lyczq. Fañstwu, aby plan rozroju gospodarczego na 2O1 rok byl vykonany najlepiej

jak to mo2Ii.we.

Dzigkujg za glosrr.

Przenodnic"4ca Rady, o godzinie 13" oglosita przerLte, która trwala
1 n

do godziny 14'". Obrady kontynuor^rano przy obecno6ci na sali obrad 24 radnych.

Ad.  13.

Nie zgloszono uwag do infornncji o dzialalnoíci 7-arz4du &"rdynkór*

l{ieszkalnych.
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Ad.  14.

W zh'iqzku z rerygracjq Parli Lidii Osiñskiej, B"rnnistrz Uoániak zglosit

autopoprar*kq Tarz4du ttiejskiego: w $ 1 punlrt 1 podpunkt a: zamiast Lidia Osiñska

zapis llaldsnr UoZniak.

Autopoprawka zgloszona przez &¡¡uristrza llofoiíaka zostata przyjqta jednogloSnie.

Rada Hiejska w Jgdrzejowie jednoglo6nie powzigta {.I,chwalg Nr FOilI/ru/U

w sprawie powolania komisji konkursowej dla vylonienia kandydata na stanowisko

dyreictora Gimnazjum Nr 1 r.¡ Jqdrzejowie.

Ad .  15 .

Rada l4iejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powziqla Uchwalq Nr )0fiII/1A1/ü1

w sprawie ponolania komisji konkursowej dla nylonienia kandydata na stanowisko

d¡rrektora Giwnzjunn Nr 2 w Jqdrzejowie.

/Ucnrrata Nr )0üII/W1/A1 v zal4czeni-u do protokolu/.

Ad.  16.

Rada lifiejska w Jqdrzejowie jednogtoÉnie powziqta tbhwalq Nr )üXII/fuZ/O1

w sprawie powolania komisji konkursor¡ej dla riylonienia kandydata na stanorisko

dyrektora Szkoly Podstawovej w Uqgleírcu.

/L.lctrsata Nr )ilOüI/n2/A v zalEczeniu do protokolu/.

Ad.  17.

Radna Barbara Tlzeszkor¡ska Dznonek tr imieniu Kcxnisji O6wiaty í Komisji

hrdZetu rnosi o nastqpujqce zrriany:

y $ 2 pkt 1 @pr:nkt 1 - zaniast BO zt - zapis @ zt.

w $ 2 pkt 1 podpunkt 2 - zami.ast 56 zl - zapís 40 zl

r+ $ 2 pkt 2 podpr:nkt, 1 * zaniast 4O zt - zapís 1O zt

w $ 2 pkL 2 @punkt 2 - zamiast 28 zl - zapis N zl

&¡rnistrz Hoá:iak w irnieniu Tacz4du Miejskiego 4lasza autopoprawkq:

'"r $ 2 pkt 1 @punkt J - t¡:fkreÉlió slorra "6-letniego't
i{ $ 2 pkt 2 podpunkt J - wy}cre61ló sto¡¡a " Gletniegoil

h,rrmistrz UoZniak ustosunkovat siq do propozycji Fbni Dzwonek: oplaty za przedszkc

zmieniane sq¡rc to aby znienió syLuacjq w przedszkolach. Je6li za 1rcOm zl

zanylanrry szktq wiejskq, to obnizenie optaty za przedszkola byloby btqdem.

l,lasze dzialania znierzaj4 do tego aby do przedszkoli chodzily dzieci, któte

musialyby zostaó bez opieki.

Rada Miejska przyjqta poprawkq zgloszon4 przez Paniq Dzr¡onek nastqpujqcq iloSciq

gtosów:

a . - 1 1

przeciw - 7

wstrzymato siq - 4
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Rada l{iejska je<inog}o6nie przyjgta autopopraw}cq zgloszonq przez &-rrmistrza

Lloiniaka.

Rada tttiejska r¡ Jqdrzejowie porziqla Llchvatq Nr )OOOI/nt/ U w sprawie

oplat za Éviadczenia przedszkoli publiczrrych prowadzonych przez grLinq Jdrzejów

nastq¡rujqcq ilo6ciq glosóv:

za. 18

przeciv O

vstrzyrnalo sig - 6

/Ucnvata lJr iOOOI/fu3/O1 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  18.

Rada Miejska v Jqdrzejowie jednogto6nie powziqta Llchwatg Nr )OOilI/n4/A

w spravie nydania opinii dotyczqcej zniany rnny urzqdowej wsi "Lysakórr - Dziadór+ki"

na "Lysaków fIil w gminie Jqdrzejóv.
* /Ucfrvala Nr lf[f^TT/fuA/U v za}.Eczerdu do protokotu/.

Ad.  19.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogtoSnie powziqta Uchvalq Nr ilCKII/T7/O1

w sprawie przeznaczenia do sprzúaLry w drodze przetargu publicznego nieruchorno6ci

kmur¡alnej, polo2onej w obr, OJ miasta Jqdrzejowa.

/uchr¿ala I'lr )OOilI/ffi/A v za,lqczeniu do protokotu/.

Ad. 20.

Rada Ftiejska w Jqdrzejowie jednogto6nie powziqla Lfchvalg I'Jr )CüII/ffi/U

w spravie zbycia v drodze przetargu akeji gminy w L¡:kas Banku Swigtotrzyskim S.A.

t¿ Kielcach.

/tbhrrata Nr )üXII/ñ/OI v zaiqczeniu do protokolu/.

Ad.  21.

Kierownik VdlK - Kazímierz Sqjtyna przyponina, 2e sprawa tej uchwaty

byta omawiana na ostatniej sesji. i{ zwiqpku z brai<iem opinii zviqz-Jrráv za'*odovych

mam¡r miesiqc straty. W Gazecie Prar*nej z 13-17 kwietnia br .jest artykul z którego

hrlrnika, 2e sprawa podw5rzek cen wcdy nie musi byó opiniowana przez ztiryki zawodowe-

Poinformowanie zríqzJriíu nie jest blqden ale nie jest uarunkiem.

Radny Ryszard Pacanor¡ski: stawki zaakceptowal 7-arzqd l.liejski, jednak

zastrze2€nia budzi ich vysokoÉ6. za wodq i za 6cieki oraz to, ze sq pobierane razein.

Z artykulu r+e I'hspólnocier wynika, 2e nor¡e stawlci @q obowíryt¡waé dopiero v

2O2 roicu. trl innych rniastach stawxi sq ni2sze i jednakowe za wodg i 6cieki.

Radny nn wqtpliwo6ci.

B:rmistrz lrloZniak nie wie o jakiej ustawie mór¿i Pan Pacanowski. W uchwaLe'
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rd sprawie podatków uchr¿aliliÉmy zobowíryanía rósnie2 dla ZUIK.

Kierounik Sa.jtyna wyja6nif, 2e projekt ustany o której mówil Pan

Facanowski przeszedl przez Sejm; w tej chr¡ili jest w Senacie. Juz sq jakie6

r-;any. Iilie wiadorp co jeszcze siq zmieni, ani kiedy wejdzie w zlrcie.

Rada lrfiejska w Jqdrzejowie powziqla Uchr*alq Nr )OO(II/T//A v sprawie

ustalenia optat za dostarczanie wody i odprowadzanie 6cieków przez T.aklad

tJodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie rnstqpr-r.jqcq iloÉciq glosów:

z A - 1 6

przeciw - 5

wstrzyrnalo siq 2

/Ucnwata Nr )OOilI/W/A w zalqczeniu do protokolu/.

Aa. 22.

Radny Ryszard pacanowski powiedzial, 2e probleur @w¡¡Zek cen biletów

zostal przedstawiony na komisjach przez dyrelrbora Grabalskieg.

Radni pytali, czy drastyczna podwyzka cen biletón nie spowodu.je zrmiejszenia

iLoÉci pasaZerów. Dyrektor liczyi na to, 2e uchwala przejdzie. Bqdzle wiqc

kolejny prezent dla mieszkañców.

Jeszcze raz prosze o wprowadzenie bezplatnych przejazdów dl-a osób, które ukoñczyly

70 lat. Obecr¡a Rada jest mloda viqc nie czuje takiej potrzeby.

Rada l,liejska r¡ Jqdrzejowie porziqla Uchrratq Nr KüI /-relOl w sprawie

zmiarry Llchwaly Nr X/{:/9 Rady }liejskiej w Jqdrzejor¡ie z dnia 29 czerLrca 1Wr.

r* sprawie oplat a przeJazciy Srodkani konunikacji miejskiej, nastepujqq

ilo6ciq glosóv:

przeciw - 1

wstrzymalo siq 1

/Ucfnrata Nr )üXII/re/O1 v zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 2J.

Przewodnicz4ca Rady proponuje udzielenie odpowiedzi na wnioski

i interpelacje na pi6mie.

Radny Ryszard Pacanor¡ski prosi aby na pybanie dotyczqce stupów

ogloszeniowych udzielono ocipoviedzi teraz.

&¡rmistrz l{icha}kiewicz powiedzía*., ze sprawq slupóu ogloszeniowych

wyjairi kieror¿nik lColski, natoniast sam chcialby wyja6nió sprawe obwodnicy.

1b co naleZato do gminy - zrobiono. Reszta Ie2y vr gestii starostv¡a. Sprawa

opornie posulra siq aprzód z powociu dzialek, których 2O trzeba wywlaszczyó.

Nie wien jak starostr¿o sobie z tym poradzilo, v kazdyrn razie ja na to wpiyl*u

nie rnam. Qyó moze nie chcq podejmowaó. zbyi- drastycznych decyzji. uie wnikam

22
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u kor¡petencje Starosty. 9 czervca mija teruin wywlaszczenia dzialek. Je6li

siq to nie uda, nrozeml¡ mieó obany co do realizacji tej inwestycji.

Kierownik hldziatu Inwestycji i Rernontów Urzqdu t'tiejskiego r.ryjaÉnil,

2e slupy ogloszeniowe zostaty zakupione od firry Hml{ET, która jest wpisana

do rejestru dzialalno6ci gos@arczej. Po zakupie i zanontor*aniu konkurencyjna

finna lT[X{m]A z l(rakova, stwierdzila, 2e s]upy sq ich i zloLyla sprawe do sqdu.

Przeprowadzono postgpowanie sadowe i nakazano zvtrot slupów.

Urzqd mo2e donagaó siq zwrotu kosztów lub wstq¡:ió na drogq sqdol,q o odszkodowanie.

Ad. 24.

Przewodniczry Rady l,tiejskiej zaprosila radnych n¿r uroczysto6ci

nríqane z obchodani Éwiqta 1 Flaja na godzinq looo do Ko6ciota Sw. Trójcy

i na godzing 16@ do Dornu Kultury na koncert kaneralny.

Ad. 25.

Ze rzglgdu na wycz_e_rpanie porzEdku obrad Przer¡odniczEca Rady l{iejskiej

Teresa Szwach o godzini e l4)) zamlcnqla )OüII sesjg Rady l,liejskiej w Jgdrze;owie.

Sekretarz obrad

E lzbi.eta lliÉniewska

Protokolowala
___ /-) ._-)
.,,. fttrct¿s/r_C,

Teresa Ebrowska Przewodnicqca Rady Mi,ejskiej
w Jqdrzejowie

Teresa Sznach


